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Abstract (en)
In the device for dispensing solid medication from blister packs, consisting of a tray-like bottom part and a hood-like top part, the bottom part (2)
is provided with an axle (13). Furthermore, it has cutouts (10) arranged concentrically to the axle (13). One end of the axle (13) is designed as an
axis of rotation and translatory guide for the top part (1). The top part (1) engages over the bottom part (2) and has a hub (15) which is supported
via a spring (6) on the axle (13). Arranged parallel to the hub (15) on the top part (1) is a ram (8) which, in a corresponding position of the top part
(1) relative to the bottom part (2), is flush with one of the cutouts (10) in each case. The other end of the axle (13) is provided with a journal (11) for
receiving a bearing plate (7) for the blister pack (5). The bearing plate (7) has holes (9) which, together with the cutouts (10) of the bottom part (2),
form passages for the ram (8). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei der Vorrichtung zum Entnehmen von festen Arzneimittelformen aus Blisterverpackungen, bestehend aus einem schalenförmigen Unterteil und
einem haubenförmigen Oberteil, ist das Unterteil (2) mit einer Achse (13) versehen. Ferner weist es Ausnehmungen (10) auf, die konzentrisch zur
Achse (13) angeordnet sind. Das eine Ende der Achse (13) als Drehachse und Translativführung für das Oberteil (1) ausgebildet. Das Oberteil
(1) greift über das Unterteil (2) und weist eine Nabe (15) auf, die sich über eine Feder (6) auf der Achse (13) abstützt. Parallel zur Nabe (15) am
Oberteil (1) ist ein Stößel (8) angeordnet, der bei entsprechender Stellung des Oberteils (1) zum Unterteil (2) mit jeweils einer der Ausnehmungen
(10) fluchtet. Das andere Ende der Achse (13) ist mit einem Zapfen (11) zur Aufnahme einer Tragplatte (7) für die Blisterverpackung (5) versehen.
Die Tragplatte (7) weist Löcher (9) auf, die mit den Ausnehmungen (10) des Unterteils (2) Durchgänge für den Stößel (8) bilden. <IMAGE>
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